

# 展丰科技

**ZhanFeng Technology** 

# 无溶剂复合机 专业制造商

Solvent-free Composite Machine Professional Manufacturer

江阴市展丰科技有限公司

Jiangyin Zhanfeng Technology Co., LTD

# 01 ZF-400-1300L 无溶剂复合机 Solventless compounding machine



#### ◎性能特点

- 1、工业4.0。法国施耐德(Schneider)控制软件,有全数字的运动控制和逻辑控制。
- 2、伺服电机张力控制。
- 3、基材断裂检测装置。
- 4、远程诊断功能。
- 5、整机气动元件采用日本SMC。
- 6、机组及横档采用钢板深加工一体成型。
- 7、收、放卷夹紧装置采用直径50轴承钢制造,上胶装置直径150,稳定耐用。

#### Features

- 1. Industry 4.0. French Schneider (Schneider) control software, with full digital motion control and logic control.
- 2. servo motor tension control.
- 3. substrate fracture detection device.
- 4. remote diagnosis function.
- 5. the pneumatic components of the whole machine using Japan SMC. 6. the unit and the transverse adopts the steel plate deep processing integrated molding.
- 7. The winding and releasing clamping device is made of bearing steel with a diameter of 50, and the gluing device has a diameter of 150, which is stable and durable.

收卷张力	Unwind tension	40-350N
放卷张力	Rewind tension	20-300N
机器宽幅	Machine width	1315mm
基材宽幅	Materil width	450-1330mm

最大卷重	Max. Roll weight	800kg
最大卷径	Max .Roll diameter	Dia.850mm
最大机械速度	Max .Machine speed	400m/min
<u> </u>		

# 02/ZF-450-L1300 无溶剂复合机 Solventless compounding machine



#### ◎性能特点

- 1、工业4.0。法国施耐德(Schneider)控制软件,有全数字的 运动控制和逻辑控制。
- 2、伺服电机张力控制。
- 3、基材断裂检测装置。
- 4、远程诊断功能。
- 5、整机气动元件采用日本SMC。
- 6、机组及横档采用钢板深加工一体成型。
- 7、收、放卷夹紧装置采用直径80轴承钢制造,上胶装置直径165,稳定耐用。

#### Features

- 1. Industry 4.0. French Schneider (Schneider) control software, with full digital motion control and logic control.
- 2. servo motor tension control.
- 3. substrate fracture detection device.
- 4. remote diagnosis function.
- 5. the pneumatic components of the whole machine using Japan SMC. 6. the unit and the transverse adopts the steel plate deep processing
- integrated molding.
- 7. The winding and releasing clamping device is made of bearingsteel with a diameter of 80, and the gluing device has a diameter of 165, which is stable and durable.

收卷张力	Unwind tension	40-600N
放卷张力	Rewind tension	20-600N
机器宽幅	Machine width	1315mm
基材宽幅	Materil width	450-1330mm

最大卷重	Max. Roll weight	1000kg
最大卷径	Max .Roll diameter	Dia.1000mm
最大机械速度	Max .Machine speed	450m/min

# 03/ZF-300HD-1500L 无溶剂复合机 Solventless compounding machine



#### ◎性能特点

- 1、工业4.0。法国施耐德(Schneider)控制软件,有全数字的运动控制和逻辑控制。
- 2、伺服电机张力控制。
- 3、基材断裂检测装置。
- 4、远程诊断功能。
- 5、整机气动元件采用日本SMC。
- 6、机组及横档采用钢板深加工一体成型。
- 7、收、放卷夹紧装置采用直径80轴承钢制造,上胶装置直径165,稳定耐用。

#### ©Features

- 1. Industry 4.0. French Schneider (Schneider) control software, with full digital motion control and logic control.
- 2. servo motor tension control.
- 3. substrate fracture detection device.
- 4. remote diagnosis function.
- 5. the pneumatic components of the whole machine using Japan SMC. 6. the unit and the transverse adopts the steel plate deep processing integrated molding.
- 7.The winding and releasing clamping device is made of bearing steel with a diameter of 80, and the gluing device has a diameter of 165, which is stable and durable.

收卷张力	<b>Unwind tension</b>	60-1000N
放卷张力	Rewind tension	40-1000N
机器宽幅	Machine width	1330-2030mm
基材宽幅	Materil width	650-2015mm

最大卷重	Max. Roll weight	1000kg
最大卷径	Max .Roll diameter	Dia.1200mm
最大机械速度	Max .Machine speed	300m/min

### 04/转移胶辊装卸车 Transfer roller loading truck



06/ 上料车 Loading car



## 05/ 单组份压盘机 Single component disc press



07/ 混胶机
Glue mixing machine



外形尺寸	Dimensions	1300×1080 ×1700mm
电源	Power supply	380V
加热功率	Heating power	6Kw
储罐容量	Tank capacity	2×90L
混合比	Mixing ratio	可调, 取决固化剂百分比
计量分辨率	Measurement re	esolution 0.15ml
公称流量	Nominal flow	3.6L/min
入口气压	Inlet pressure	去湿、无润滑油6bar



# 公司简介

#### COMPANY PROFILE

江阴市展丰科技有限公司是一家印刷包装机械的专业制造商,位于太湖之滨、长江之畔——江苏省江阴市,东邻上海,西连南京,交通便捷发达。江阴市展丰科技有限公司自创业以来,始终遵循"简单、共享"的企业文化理念;坚信"科技是第一生产力";不断刷新自我,超越业界,已成为生产高品质无溶剂复合机的软包装机械专业制造商。

本公司产品远销国内外,在业界享有盛名并得到了客户的充分肯定!江阴市展丰科技有限公司已在国内各大区域建立了健全的售后服务网络,为客户提供全面的技术咨询和及时的维修服务,以保障客户机械运行使用的卓越性能。

由于每个客户都有自身独特的需求,所以我们提供灵活多样的设计,可以为每个客户量身定制解决方案,我们 团队创意无限、经验丰富,能够满足客户的各种需求。 Jiangyin Zhanfeng Technology Co., Ltd. is a professional manufacturer of printing and packaging machinery, located in Jiangyin City, Jiangsu Province, on the bank of Taihu Lake and the Yangtze River, east of Shanghai, west of Nanjing, convenient and developed transportation. Jiangyin Zhanfeng Technology Co., Ltd. since its inception, always follow the "simple, sharing" corporate culture concept; Firmly believe that "science and technology is the first productive force"; Constantly refresh themselves, beyond the industry, has become the production of high-quality solvent-free flexible packaging machinery professional manufacturer.

The company's products are sold at home and abroad, enjoy a good reputation in the industry and have been fully affirmed by customers! Jiangyin Zhanfeng Technology Co., Ltd. has established a sound after-sales service network in major regions of the country to provide customers with comprehensive technical advice and timely maintenance services to ensure the excellent performance of customer machinery operation.

As each client has its own unique needs, we offer a variety of flexible designs that can be tailored to each client's solution, and our creative and experienced team is able to meet the needs of our clients.

#### 江阴市展丰科技有限公司

地址: 江苏省江阴市顾山镇北国兴国路 18号

电话: 0510-86689599

邮箱: 290885374@gg.com

网址: www.jyzfkj.cn

#### JIANGYIN ZHANFENG TECHNOLOGY CO., LTD

Add: No.18, Xingguo Road, Gushan Town, Jiangyin City,

Jiangsu Province Tel: 0510-86689599

Email:290885374@qq.com



